
- De overheid trekt zich, mede om financiële redenen, uit bepaalde 

taken terug en doet daarbij vooral lokaal steeds meer een beroep 

op vrijwilligers. Uit officiële stukken blijkt dat vrijwilligerswerk 

verhoudingsgewijs vaker door leden van kerken wordt gedaan. De 

overheid heeft belang bij het goed functioneren van de kerken, en 

zou geen spaak in het wiel van de ledenadministratie moeten 

willen steken! 

- Wij zouden ernstig in ons werk worden belemmerd als deze 

regeling doorgaat en we via SILA geen update van leden krijgen. 

- De verstrekken van adresgegevens door gemeentes moet blijven. 

Het helpt de kerken om hun administratie up to date te houden. Bij 

verhuizingen raken een anders een aantal mensen buiten beeld, 

worden onnodige kosten gemaakt en post naar veranderde 

adressen gestuurd. Sila garandeert de privacy van de kerkleden 

- Graag zou ik de koppeling behouden zien. Het is een erg nuttige 

tool voor de kerken en het doet niemand kwaad mijns inziens. 

Welk probleem wordt met de ontkoppeling opgelost? Er zijn meerdere, niet-justitiële organisaties 

die toegang kunnen krijgen tot het GBA, dus waarom zouden kerken hiervan geen gebruik mogen 

maken. 

- Het is nergens goed voor dat deze regeling vervalt en de kerken komen er alleen maar door in 

problemen, dit kan niet de bedoeling zijn van de Tweede Kamer. 

- Kerkleden leveren een meer dan gemiddelde en bovendien onmisbare bijdrage aan de 

samenleving (meer mantelzorg, meer geven aan goede doelen) en de overheid zou daarom de 

kerken moeten blijven faciliteren om hun ledenadministratie op orde te houden. Ouderen raken uit 

beeld bij plaatselijke kerken bij verhuizing en opname in verpleegtehuizen waardoor hun net 

netwerk onnodig wordt verkleind. Vanwege de sociale functie van de kerken, denk aan 

mantelzorg, zou de overheid de kerken moeten blijven faciliteren om hun ledenadministratie op 

orde te houden. 

- Het is geen goed idee dat de kerken de adressen niet meer van de van de gemeente ontvangen. 

Het gaat namelijk niet alleen om slordigheid van mensen maar ook van het niet kennen van de 

consequenties. Het is erg belangrijk dat kerken met mensen in contact kunnen blijven, hier zitten 

veel ouderen en eenzame mensen die door de kerk in beeld gehouden worden. De rol van de 

kerk is alleen maar groter geworden, laat hen dit niet verliezen! 

- Als predikant van de Protestantse Gemeente Utrecht verzoek ik de overheid zeer dringend de 

koppeling tussen BRP en SILA niet te verbreken. De waardevolle contacten die wij als 

Protestantse Gemeente Utrecht bijvoorbeeld met de grote groepen studenten in de stad kunnen 

leggen en onderhouden worden door het verbreken van deze koppeling onder onnodige druk 

gezet. In tijden van verregaande fragmentarisering van de samenleving dient de overheid er alles 

aan te doen onderlinge samenhang te bevorderen en beproefde middelen die daartoe al jaren 

lang probleemloos dienen niet te veronachtzamen. 

- De kerken zijn de grootste vrijwilligersorganisatie in Nederland waarbij het belangrijk is dat de 

ledenadministratie actueel wordt gehouden. Het is een belediging voor de leden om uitgesloten te 

worden van de dienstverlening vanuit de basisregistratie van de overheid bij mutaties. 
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